

6D4N/8D6N

动力韩国

雪岳山 | 平昌 | 龙仁 | 首尔 | 济州岛*

DYNAMIC KOREA

MOUNT SORAK | PYEONGCHANG |
YONGIN | SEOUL | JEJU ISLAND*

KRDK06_08_001



景福宫

建于1394年，是朝鲜王朝的正宫，也是朝鲜五大宫阙中规模最大的。位于今韩国首尔市。

Gyeongbokgung

Gyeongbokgung was built in 1394. It is the main palace of the Joseon Dynasty and the largest of the five largest palaces in Korea. Located in Seoul, South Korea.



邵阳天空步道 Chuncheon Skywalk

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 → 仁川国际机场

集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。

第2天 仁川 - 平昌

◎新浦国际市场

◎松月童话村

★邵阳天空步道

天空步道全长174米，其中玻璃步道长156米。在这里观看日出日落，别有一番风情。

★南怡岛(含导览车)

南怡岛坐落于江原道春川市，它呈半月形悬浮于北汉江畔。南怡岛不仅拥有四季分明的自然景色，还齐备餐馆、露营地等一系列观光配套服务设施。

第3天 平昌 - 雪岳山 - 平昌

★雪岳山国立公园(含缆车)

山峰直插云霄、溪谷流水叮当水的雪岳山是韩国最有名的国立公园！雪岳山位于韩国江原道，方圆373平方公里，最高峰海拔达1,708米。

※如遇突发状况导致无法乘搭缆车将以爱宝乐园餐卷作替换。缆车票与餐卷为同价。

◎新兴寺

◎乌竹轩神社

◎安木海滩咖啡街

季节限定：

※安木海滩咖啡街将改去：

预测日期：6月1 - 20日期间行程将改去：

★高城薰衣草庆典

高城薰衣草庆典期间，漫山遍野紫雾般的薰衣草花田，点点碎碎的紫缓缓汇成紫色的河流，那种带有蓝色的紫色织成梦幻的霓裳。

预测日期：9月1 - 9日期间行程将改去：

★平昌孝石文化节

是在现代短篇小说代表作「荞麦花开时」的创作背景地——蓬坪举办的融合自然和文学的庆典。

※疫情后节日举办与否将取决于当地安排，如有变更，恕不另行通知。

第4天 平昌 - 龙仁 - 首尔

★爱宝乐园(含护照票)

★乐天世界塔(首尔天空瞭望台)

此塔共有123层，是世界第六高楼，高555米是俯瞰首尔闹市的最佳地点之一。

◎东大门市场

第5天 首尔

◎购物站：【人蔘专卖店】【健肝宝专卖店】【美容化妆品免税店】

★穿韩服逛景福宫 ※只含韩服及头饰

壬辰倭乱时期景福宫的大部分建筑被烧毁，后高宗时期，兴宣大院君主持恢复并兴建了7700多座建筑。※每逢星期二休馆

季节限定：

预测日期：11月1 - 17日期间行程将安排：

★清溪川 - 灯节

欣赏清溪川上闪亮的彩灯美景及体验韩国传统祈愿习俗。

※疫情后节日举办与否将取决于当地安排，如有变更，恕不另行通知。

◎明洞

第6天 首尔 - 仁川国际机场 → 吉隆坡

◎土产与纪念商品店

今天，我们乘搭当日航班，依依不舍告别韩国返回家园。

继续8天行程

第6天 首尔 - 金浦机场 → 济州岛

◎涯月海岸道路

西部地区的旅游开始于驾驶涯月海岸道路沿海公路，这里是所有沿海公路中最著名的。

第7天 济州岛

★城山日出峰

海拔182米的城山日出峰是世遗级景点，由10万年前海底火山爆发而形成，是一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。

★铁道自行车(4个人1台车 游玩1小时)

因为韩综《Running Man》的关系爆红，它可以让游客一边“驾驶”铁路自行车，一边欣赏龙卧岳和月朗峰的自然风光。

★龙头海岸(品尝海女捕获的新鲜海参)

★西归浦市绿茶园(含每人一杯绿茶冰淇淋)

是韩国最大的茶叶生产商，他们的四个茶园中有三个位于济州岛。

第8天 济州岛 → 金浦机场 - 仁川机场 → 吉隆坡

◎土产与纪念商品店

今天，我们乘搭当日航班，依依不舍告别韩国返回家园。

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Incheon

Assemble in KL International Airport for flight to Korea.

DAY 2 Incheon - Pyeongchang

☺Sinpo International Market

☺Songwoldong Fairytale Village

★Chuncheon Skywalk

The skywalk is 174 meters long, and the glass walkway is 156 meters long. The square floor is also supported by glass, with observatory on both sides.

★Nami Island (Includes Story Tour Bus)

Nami Island is 63 km away from Seoul in the direction of Chuncheon, and is famous for its beautiful tree lined roads.

DAY 3 Pyeongchang - Mt.Sorak - Pyeongchang

★Mt Sorak National Park (Includes Cable Car)

It was named Sorak because the snow would not melt for a long time keeping the rocks in a permanent state of white. It is also designated as a Natural Monument preservation area.

※If unforeseen reason caused the cable car unable to be arranged, will replace with Everland meal voucher.

☺Sinheungsa Temple

☺Ojukheon Shrine

☺Anmok Beach Café Street

Seasonal Arrangement :

*Anmok Beach Café Street will be replaced to:

Within 01 -20 Jun itinerary:

★Goseong Lavender Festival

Celebrates the purple lavender covering the fields of Eocheon.

Within 01 - 09 Sep itinerary:

★Hyoseok Cultural Festival

The Festival offers various participatory programs such as poem exhibition, literature night, Hyo-seok essay contest, nature experiences, buckwheat food cooking, and many more.

※Seasonal arrangement are subject to change without prior notice due to post pandemic.

DAY 4 Pyeongchang - Yongin - Seoul

★Everland (Includes passport ticket)

South Korea's largest outdoor theme park, five themed areas of Global Fair, American Adventure, Magic Land, Zootopia, and European Adventure.

★Lotte World Tower (Seoul Sky Observatory)

The tower is the 6th tallest building in the world with 123 floors total, standing at 555 meters.

☺Dongdaemun Market

DAY 5 Seoul

☺Compulsory Shopping Stops

[Ginseng Outlet] [Healthy Liver Shop] [Cosmetic Duty Free]

★Hanbok Tour at Gyeongbokgung

※Includes hanbok and ladies headpiece only.

It is the most beautiful, and still remain the largest of all five palaces in Korea. ※Closed every Tuesday

Seasonal Arrangement :

Within 01-17 Nov itinerary will arrange to:

★Cheonggyecheon Stream - Floating Wish Lantern

During the festival period visitors can enjoy beautifully lit lanterns for free.

※Seasonal arrangement are subject to change without prior notice due to post pandemic.

☺Myeongdong

DAY 6 Seoul - Incheon ✈ Kuala Lumpur

☺Local Products & Souvenir Store

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

CONTINUE 8 DAYS TOUR

DAY 6 Seoul - Gimpo Airport ✈ Jeju Island

☺Aewol Coastal Road

A western region tour starts by driving the Aewol-Hagwi Coastal Road drive, known as the most famous of all coastal roads.

DAY 7 Jeju Island

★Seongsan Ilchulbong Peak (Sunrise Peak)

An island from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago, it is one of the Natural UNESCO World Heritage Site.

★Jeju Rail Bike (4 person per bike/1 hour ride)

It's famous by Korean show "Running Man". You can ride railway bike, while enjoy the Long Feng Yue's natural scenery.

★Yeongmeori Coaster Road

(Tasting Fresh catch Sea Cucumber by Sea Lady)

★O'Sulloc Green Tea Field (Includes 1 cup Green Tea Ice Cream)

O'Sulloc is the largest producer of tea in Korea and three of their four tea gardens are located on Jeju Island.

DAY 8 Jeju Island ✈ Gimpo Airport - Incheon ✈ Kuala Lumpur

☺Local Products & Souvenir Store

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.



行程亮点 HIGHLIGHTS

* 济州行程只限8天6夜配套 * Jeju itinerary only for 8D6N package

[体验] 必试: 穿韩服逛景福宫 | **必玩:** *济州岛铁路自行车

[景点] 韩国的阿尔卑斯山: 雪岳山国立公园 | **经典韩剧拍摄地:** 南怡岛
首尔五大宫之首: 景福宫 | **世界自然遗产:** 城山日出峰

[享受] 世界第六高楼: 乐天世界塔 (首尔天空瞭望台) | 乘坐游览车逛南怡岛

购物天堂: 明洞、东大门市场

[品尝] 当地必吃: 韩式烤肉 | 人蔘鸡汤 | 芝士春川炒鸡 |
高餐标: 龙虾火锅 | 砂锅鲍鱼汤 | **当地人必吃:** 炸酱面 | 鱼干定食

[EXPERIENCE] Must try: Gyeongbokgung with Hanbok touring
Must play: *Jeju Rail Bike

[ATTRACTIONS] Korean Alps: Mt Sorak National Park
Classical K-drama filming location: Nam-I Island
The largest Palace in Seoul: Gyeongbokgung
UNESCO World Natural Heritage: Seongsan Ilchulbong Peak

[ENJOY] The 6th tallest building in the World: Lotte World Tower (Seoul Sky Observatory) | Enjoy the view of Nam-I Island with coach | **Shopping paradise:** Myeongdong, Dongdaemun Market

[GOURMET] Must eat: Korean BBQ | Ginseng Chicken Soup | Cheese Pan Fried Spicy Chicken | **High cost meal:** Lobster Steamboat | *Abalone Claypot Soup | **Eat like local:** Black Bean Sauce Noodle | Dried Pollack Fish



人蔘鸡汤 Ginseng Chicken Soup

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	-	On Board
2	机上用餐 On Board	炸酱面+饺子 Black Bean Sauce Noodle with dumpling	芝士春川炒鸡 Cheese Pan Fried Spicy Chicken	Alpensia 假日酒店或同级 Alpensia Holiday Inn or similar
3	酒店 Hotel	韩国鱼干定食 Dried Pollack Fish	韩式烤肉 Korean BBQ	
4	酒店 Hotel	午餐自费 Own Expenses	人蔘鸡汤 Ginseng Chicken Soup	首尔九树2号精品酒店 或 同级 Seoul Nine Tree Premier Myeongdong 2 Hotel or similar
5	酒店 Hotel	龙虾火锅 Lobster Steamboat	晚餐自费 Own Expenses	
6	乌冬面 - 马航 / 酒店用餐 - 韩航 (如乘搭韩航午餐自费) Udon Noodles for MH / Hotel Breakfast for KE (Lunch on Own Expenses for KE group)			
继续8天行程 注: 济州岛住宿先后次序将因内陆航班最后确认为准, 恕不及时通知。 Continue 8 Day Tour Remark: The sequence of JEJU hotel arrangement subject to change based on final confirmation of domestic flight				
6	酒店 Hotel	土豆炖排骨汤 Korean Gamjatang	砂锅鲍鱼汤 + 煎饼 Abalone Claypot Soup with Pancake	海蓝丽景酒店 或同级 Regent Marine The Blue Hotel or similar
7	酒店 Hotel	济州黑猪烤肉 Black Pork Bulgogi	红烧鲭鱼 + 蒸济州猪肉片 Hot Braised Mackerel with Radish + Steamed Sliced Jeju Pork	
8	酒店 Hotel	机上用餐 On Board	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVSB reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

韩国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房 - 房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, 苹果旅游有权利征收600令吉/人的款项。

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2023